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Małopolska dyskutuje o problemie śmieci

Milion  sto  tysięcy  ton  odpadów  komunalnych  zebrano  w  roku  2018  w  województwie
Małopolskim.  Temat  gospodarki  odpadami  zdominował  Forum  Wójtów,  Burmistrzów  i
Prezydentów Małopolski, które odbyło się 22 października w Krakowie. W spotkaniu udział
wziął także burmistrz Rafał Kukla.

130 gospodarzy miast i  gmin burzliwie dyskutowało o problemie zbiórki i  przetwarzania
śmieci,  wzroście  cen za  ich zagospodarowanie  oraz  o  lipcowych zmianach ustawowych.
Sytuację  gospodarowania  odpadami  w  całym  regionie  przedstawiła  na  Forum  dyrektor
Departamentu Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Małopolskiego Karolina
Laszczak. W roku 2018 w Małopolsce zebrano blisko 1 100 000 ton odpadów komunalnych.
Ich liczba rośnie z roku na rok, cieszy jednak fakt, że wzrasta także ilość śmieci zbieranych w
sposób selektywny, które można później poddać recyklingowi. W r. 2018 było to 411 000 ton,
rok wcześniej - 344 tys. ton.



Uczestnicy październikowego forum zgodzili się, że jednym z najpilniejszych wyzwań jest
tworzenie nowych instalacji do przetwarzania odpadów, w szczególności frakcji palnej.
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